
Vinbergs IF 
- LEDARMÖTE 15 FEBRUARI 2024

Tommi, Andreas, Fredrik, Joel och Stefan 



Ungdom - Vilka är vi?
Andreas Stenslund

Ledare U-laget

Fredrik Böregård

Ledare F-Juniorer

Joel Holm

Ledare P-Juniorer

Vice ordförande

Stefan Gustavsson

Fotbollsutvecklare i förening
General för fotbollsfestivalen

Ansvarig för sommarfotbollsskolan

Tommi Tihinen

Ledare P14



Presentation av dagens deltagare



Vinbergs IF- fotboll för alla

Under 2023 växte föreningen. 
Vi har nu fler medlemmar och aktiviteter än tidigare.



Ungdom - Hur fungerar vi?

● Möten 1 gång i månaden

● Vi försöker vara tillgängliga och svarar gärna på frågor via ungdom.vif@gmail.com

● Uppdaterar vårt policydokument Gröna Tråden, Hemsidan

● Vi jobbar för att ge er förutsättningar för att utveckla föreningens spelare 



Ungdom - Vad har vi gjort?
Vi arbetar för att göra ert engagemang som ledare lättare och att vara er röst i 

styrelsen. 

● Tydliggöra riktlinjer och dokument. Lagkassor och cuppolicy.

● Skapa mötesplatser och samarbete mellan lag i föreningen. Träffar, volleybollturnering.
- Kickout 9 November i samband med Årsfesten

● Köpt in nytt material. Nya mål, kläder, bollar och annat material.

● Arbete med olika aktiviteter under året. Bemanning på olika arrangemang.

● Jobbat för att få fram unga ledare. Stöttat unga att våga vara ledare på fotbollslekis och 
fotbollsskolan. 



Ungdom - Vad har vi gjort?

● Uppfräschning av materialrummen. Ett nytt bollrum har skapats och tas snart i bruk.

● Representerat föreningen vid olika möten med HFF och RF SISU.

● Skapa förutsättningar för att vi ska få fram fler egna produkter till herr- och damlag 
genom att skriva riktlinjer för hur föreningen ska stärka samarbete mellan de olika 
“sektionerna”. 

● Arbetat för att fördela träningstiderna på ett mer “rättvist” sätt. 

● Hjälpt till och stöttat ledare kring olika dilemman som uppstått kring lagen under 
säsongen.



Vi har arbetat mycket under 
året för att förtydliga och 
stärka samarbetet mellan 
olika lag i föreningen.

Vi har arbetat fram ett 
dokument med riktlinjer och 
förväntningar.

Målet med detta är att skapa 
så bra förutsättningar som 
möjligt för våra spelare så att 
vi på sikt kan producera fler 
egna produkter som spelar i 
våra två A-lag.

Samarbete!



Samarbete - vår väg framåt!

En sak som många av er ledare skrev på era 
utvärderingar i höstas var att ni ville att vi skulle 
jobba för att stärka samarbetet mellan lagen inom 
samma spelform. 

Detta är något vi tror stenhårt på och har tagit fasta 
på. Därför har vi tänkt att genomföra träffar inom er 
spelform under våren kombinerat med er 
spelformsutbilning.  

Spelformsutbildning/leda laget

3 mot 3 och 5 mot 5:  15/4 18.00-21.00

7 mot 7: 16/4 18.00-21.00

9 mot 9: 8/4 18.00-21.00

11 mot 11: 9/4 18.00-21.00På träffarna har ni möjlighet att dela med er av bra 
saker och få hjälp med utmaningar.

Stefan kommer vara med men de ledare som har 
hand om det äldsta laget har ansvar att lämna in era 
tankar till oss.

Ni får ett dokument som ni ska förbereda och som 
diskussionerna kan utgå från. 



Ekonomi

Som ni säkert vet så har föreningen fått ett bidrag från kommunen på 200 000 kr.
Dessa pengar kommer att hjälpa oss att klara av budget för 2023.

Anledningen till underskottet är många, men kort sammanfattat så handlar det om att vi har 
kostnader som är för höga och inkomster som är för låga. 

Om vi jämför oss med andra föreningar i kommunen så har vi en stor kostnad som de flesta andra 
inte har. En egen anläggning och det kostar. (Vi betalar av konstgräsplanen, vi har avskrivningar på 
maskiner t.ex traktor, vi betalar för roboten som klipper gräset osv.) 

Vi behöver material och folk som sköter anläggningen och de har såklart lön. 

Världsläget med höjda räntor och dyr el hjälper ju heller inte till. Detta gör att sponsorer är noga 
med vad de lägger sina pengar på, vilket gör att våra sponsorintäkter minskar. 



Vad gör vi?

Styrelsen har jobbat hårt med årets budget för att se vilka utgifter vi kan minska och var vi kan bli 
mer kostnadseffektiva. 

Vi från ungdom har jobbat hårt för att detta inte ska drabba våra barn och ungdomar så hårt. 
Barnen och ungdomarna är i våra ögon föreningens framtid och dem måste vi ta hand om. 

Vi har även jobbat med olika förslag för att öka våra intäkter. 

Men oavsett hur vi vrider och vänder på det hela så kommer 2024 bli ett mycket tufft år 
ekonomiskt och det är bra för er att veta. 
 



Vinberg behöver hjälp!

Föreningen behöver hjälp, styrelsen jobbar hårt men vårt kontaktnät är begränsat och våra idéer 
behöver nya infallsvinklar.

Kanske sitter det någon här som känner att ni vill hjälpa till och utveckla föreningen eller våra 
arrangemang. Någon kanske har idéer kring hur vi kan få in nya sponsorer eller mer pengar.

Ju fler vi är som jobbar för att Vinberg ska utvecklas, desto bättre. 

Om ni känner er sugna på att hjälpa till eller har bra idéer och kontakter så hör av er till oss på 
ungdom eller till ordförande Kalle. 

Tillsammans är vi starka! 

 



● En del lag har efterfrågat att få ha egna lagkassor, så detta kommer vi 
att testa under säsongen 2024 för att sedan utvärdera hur det har 
fungerat. 

● Tanken är att de lag som vill får skapa egna lagkassor, där ni kan 
samla pengar som ni tjänar in till laget. 

● 80% av era insamlade pengar går till laget och 20% går till föreningen. 
Dessa pengar används sedan till att bekosta inköp av nytt material och 
avgifter i samband med cuper. 

● Läs igenom dokumentet så att ni känner till de regler och 
bestämmelser som finns kring lagkassan.  

Lagkassa

https://docs.google.com/document/d/17wFcL1qn_XVSFOrchbfpvbVel2I26yiY0AIV3WJwx2o/edit


Uppdaterad cuppolicy

 

Läs hela dokumentet: 
Cuppolicy 2024

https://docs.google.com/document/d/1_xokjXOSp_IQslXw6OonZyEadjZLF13tXdgTlUe6npQ/edit


Material

● Under året har vi köpt in en hel del nytt material: Nya 3 mot 3 mål, nya bollar i storlek 3, 4 
och 5. Nya taktiktavlor, stegar och koner. 

● Matchkläder: Vi har under året köpt in nya gröna shorts till de äldre tjejlagen. Vi har även 
kompletterat med en del tröjor under året. 

● Vi behöver köpa in mer, men vad? Skriv ner det ni tycker saknas och vilka storlekar på 
matchkläder ni tror er behöva under säsongen. Lämna till oss i ungdom så ser vi vad som kan 
fixas. 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1L6wY-ILcaab3r5wkWDWOK6sS-gMfgK3YsVTKwGv6PiI/edit#gid=0


Supercoach
 
  



FuIF- Fotbollsutvecklare i förening

Fotbollsutvecklare

En tränare för föreningens tränare
- Hålla i utbildningar            

(SvFF D, Ledalaget)
- Planerade besök 

Träning/Matcher

https://halland.svenskfotboll.se/nyheter/2023/fuif-1-2023/


FIFA 11/FIFA kids

Tips på anpassad Fysträning för fotbollsspelare.

● Fifa 11

● Fifa kids

● Knäkontroll

https://utbildning.sisuforlag.se/fotboll/tranare/spelarutbildning/svffs-spelarutbildningsplan/spel-11-mot-11/traning/exempel-traningspass-11-mot-11/fifa-11/
https://utbildning.sisuforlag.se/fotboll/tranare/spelarutbildning/svffs-spelarutbildningsplan/spel-5-mot-5/traning/exempel-traningspass-5-mot-5/fifa-11-kids/
https://utbildning.sisuforlag.se/fotboll/tranare/spelarutbildning/knakontroll/ovningar/


Viktigt

●   Ungdomsregistrering 12-14 år från 2014 i vårt fall

●    Belastningsregistret - Giltigt i 2 år 

● Glöm inte att registrera matchtruppen och rapportera resultat i Fogis 
● Domare för 3 mot 3, 5 mot 5 och 7 mot 7 kommer administreras av Ungdom. Färdigt utkast 

kommer till seriepremiären. Kontakta domaren minst 2 dagar innan match!

https://aktiva.svenskfotboll.se/forening/spelarovergangar/registrera-spelare/
https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/


Info
● Fotbollsfestivalen - 19/5 
- Alla spelare och ledare i föreningen träffas och spelar matcher tillsammans. 

INGA ANDRA AKTIVITETER FÅR GENOMFÖRAS DENNA DAG

● Sommarfotbollsskolan - 17/6 - 19/6
- För spelare födda 2015-2010

● Vinbergslägret för spelare födda 2015-2012 (2011 tjejer). Sker den 24/8 - 25/8. 

Arrangeras av lagen F-11/12 och P-12 

Kumla kommer att försvinna och kommer bli förskola detta kommer påverka våra parkeringsmöjligheter.

Vi har värvat in en ny kraft i Inge som vi hoppas ska bidra med att skapa bättre förutsättningar på 
Vinåvallen



Bra att veta om konstgräset

● För att underlätta arbetet på konstgräsplanen ska alla lag efter avslutad träning flytta 
målen de använt till kortsidan. De ska stå 2 meter utanför linjen. De ska stå på 
kortsidorna pga att de plogar snön mot långsidorna. Detta gäller både nu när det 
snöar men även annars. Detta för att underhållet av konstgräsplanen ska bli så bra 
och gå så smidigt som möjligt. 

● Tänk på att inte värma upp på samma ställe varje gång för att inte slita på 
konstgräset. Framförallt vid stentrappan.



Nya planer





Föräldramöte

Vi ser gärna att ni genomför ett 
föräldamöte. 

Vi ser fram emot inbjudan. 
Ordförande Kalle vill också vara 

med.   

Exempel på bra punkter 
Riktlinjer

● Dela ut infoblad om din spelform till 
föräldrar. 
Exempel: 7 mot 7 

https://utbildning.sisuforlag.se/fotboll/tranare/tranarutbildning/fsll/policyarbete/utbildning/
https://drive.google.com/file/d/1OIAtyMrSkYa8KVFVTogzmUBrNDNDqnPN/view?usp=sharing


Rutiner för rapportering SISU  

Vid möten som berör minst 3 personer

Meddela Ungdom vilka som deltagit  
●  Matchupplägg

● Träningsplanering
● mm



HFF- Hallands FotbollsFörbund

Tränarutbildningar finns att leta upp på förbundets hemsida

HFF vill gärna att man tar kontakt om man vill utveckla sig som ledare och vara med och leda ett av 
hallandslagen (Spelarutbildning 2009-2007)

 



Uppdatera Laget.se

Vilka är ledare/lag är aktuella? 
Någon/några som slutat?

Vill ni använda er av Lagföräldrar 
eller tränare?

-Lista så man kan nå rätt person vid aktivitet

Sist men inte minst!

  Ungdom blir gärna fler? Är du 
intresserad så hör av dig:-)


